
 
Alpina Kommittén 

4 September 2018 

Mötesanteckningar 

Närvarnade:               Lena Andersson  AK, Ordf/sammankallande 
  Fredrik Wredmark   AK, Tävlingsansvarig 
  Fredrik Silfwerplatz  AK,  

Stefann Lövblom  AK, Anläggning 
Tobias Hellman  AK, Kom. Ansvarig 
Åsa Bocké   AK, Utbildningsansvarig 
Tom Rapaport   AK,  
Carl Johan Borgenstam   AK,  
Mats Kallur    AK,  

Agenda 

Sekreterare för mötet: Åsa 

Verksamhetsberättelse: Lena har fått material från alla 

Föregående protokoll http://stockholm.skidor.com/globalassets/stockholm/ak-mote-2-
juli-2018.pdf 

AK Säsongen 2018/2019, AK:S uppdrag som det ser ut idag finns på länken, vad ska vi 
fokusera på denna säsong? http://stockholm.skidor.com/Grenar/Alpint/alpinakommitten/ 

Fredrik fått överrapporterat regionsansvar och tävlingsansvar från Mats, 
 C-J rapporterar över till Fredrik Silfwerplatz gällande LVC för U 12 och U14 

Ekonomi – vi gör ett +/- 0 resultat detta år med de aktiviteter som startat under 
säsongen. 

Tävling - Mats & Fredrik  

Regionens verksamhet är på bana och stoprogrammet gäller. 

Se över länkar för tävlingar mm på hemsidan samt lätta upp ev lathundar som finns ex 
malla för att manuellt räkan ut tider från tidtagningsutrustning. 

Tävlingsledarutbildningen i SSF:s regi är inställd. 

AK anser sig inte kunna arrangera SM, kommer att ställa frågan på ordförandmötet om 
det finns klubbar som vill arrangera.  



U10 kommer delas upp för att hålla nere antalet deltagare/event och kunna snabba upp 
tävlingarna. 

Träning – Pelle & Jonna inget att rapportera, Bosön flyter på, skolningsverksamhet 
samma upplägg som i fjol 

Utbildning – Åsa:  

Vi planerar för en utbildning som tar upp träningsplanering och träning utifrån 
”trappstege” dvs vad är viktigt för U8,10,12 i respektive ålder. Tidigaste möjligaste 
datum är november. Inget färdigt koncept finns utan Åsa tar dialog med Anna-Karin 
Jejlid om detta.  
Upplägget blir förberedande uppgift, en kvällsträff samt en uppföljning i någon form. 

Förslag från övriga i AK; vilka färdigheter ska man ha då man lämnar respektive grupp, 
sälja in gemenskap mellan klubbar, varför har vi dessa utbildningar- tydliggöra syfte: 
nätverka, samarbeta samt komplettera med föräldraföreläsning. 

LVC – Carl-Johan 

Kläppen bokad för U 12 LVC Final, det är dags att göra en upphandling för kommande 3 
år. 
 
Inför nästa säsong är det vårt distrikt som ska arrangera landsdelsfinal, Fredrik S börjar 
jobba med detta tillsammans med klubbarna och hitta en anläggning. Uppsala är ev 
intresserade av att samarrangera kommande tvår år 

Anläggning – Stefan; har gjort en enkät till klubbar och behov kring anläggningsfrågor 
4/8 svar; viktigaste frågan är kapacitetsökningen i anläggningarna. 

Ordförandemöte 11/9 – vilka punkter ska vi fokusera på? 

- Kommunikation 
- Vad vill klubbarna ha ut av AK? 
- Transparens -ekonmin 
- Att vi subventionerar Bosön 
- Utbildningspaketen 
- LVC + USM drar in pengar vilket går till bla Juvass 
- SL/GS i Åre- kan vi arrangera? 
- Hur många klubbar har representanter på VM som funktionärsgrupper 
- Stefan meddelar Lena om anläggningsfråga 

 

Övriga frågor: USM-arena/certifierade anläggningar med kravställan gentemot 
arrangör. Vem är bollplank i SF gentemot tävlingsansvariga i klubbarna. 

Kommunikation: hitta tävlingar, aktiviteter som skulle kunna rapporteras om i media 
Mål: hitta minst en tävling + en klubb + annan händelse som vi kan ”driva publicitet 
kring”. Fredrik kollar i tävlingskommitéen om detta. 

Sthlms idrottsgymnasium Roslagstull; Hemortsalternativ. Lena pratat m dem; skulle 
vilja starta med 03:or, NIU/RIG diskuterats 

Punkter från förra mötet 



Lena/Åsa – Boka tid för ett möte med SISU under hösten gällande Parasport, möte 
bokat 17/9 kl. 14. 
 
Aktiviteter att ta med under 18/19  

Extern kommunikation från utvalda tävlingar i distriktets regi tillsammans med de 
klubbar som arrangerar de utvalda tävlingarna.  

Kommunikation externt och internt till klubbarna 

Tydliggöra och kommunicera hur ekonomin i AK fungerar. 

Vem är ansvarig på SSF för regionens tävlingsansvariga, den funktionen behöver 
tydliggöras. 

Värdegrund, Vet och etikett för Stockholms Skidförbund Alpint 

Nya mötestider: 23/10, 11/12, 29/1 

 


